



GENERAL DECREE

**MODIFICATION OF THE DECREE
“PUBLIC HEALTH AND SAFETY
WITHIN CATHOLIC INSTITUTIONS
DURING THE COVID-19 PANDEMIC”**

The Government of Ontario is gradually implementing its plan for the reopening of Ontario. As of January 31, 2022, certain capacity limits for both indoor and outdoor gatherings have been increased. It is therefore now time to also update the General Decree of the Diocese of Sault Ste. Marie that responds to the demands of the health authorities of the province.

DECREE

Article 4.2.1 of the General Decree “Public health and safety within Catholic institutions during to COVID-19 pandemic” is modified to read as follows:

4.2.1 Community gatherings for reasons other than worship are limited to a maximum of 10 people indoors and 25 people outdoors, provided that appropriate social distancing can be maintained.

DÉCRET GÉNÉRAL

**MODIFICATION DU DÉCRET “SANTÉ ET
SÉCURITÉ PUBLIQUES AU SEIN DES
INSTITUTIONS CATHOLIQUES
PENDANT LA PANDÉMIE DE COVID-19”**

Le gouvernement de l'Ontario met progressivement en œuvre son plan de réouverture de l'Ontario. À compter du 31 janvier 2022, certaines limites de capacité pour les rassemblements intérieurs et extérieurs ont été augmentées. Il est donc maintenant temps de mettre à jour le Décret général du Diocèse de Sault Ste-Marie qui répond aux demandes des autorités sanitaires de la province.

DÉCRET


L'article 4.2.1 du Décret général « Santé et sécurité publiques au sein des institutions catholiques pendant la pandémie de COVID-19 » est modifié comme suit :

4.2.1 Les rassemblements communautaires pour des raisons autres que le culte sont limités à un maximum de 10 personnes à l'intérieur et 25 personnes à l'extérieur, à condition qu'une distanciation sociale appropriée puisse être maintenue.


Given at / donné à:

Location / lieu	<input checked="" type="checkbox"/> Sudbury <input type="checkbox"/> Other / autre:
Date	2022-01-31

Competent authority / autorité compétente:

Name / nom	+Thomas Dowd
Title / titre	Diocesan Bishop / évêque diocésain
Signature	

Countersignature / contresignature:

Name / nom	Laura Markiewicz
Title / titre	Acting Chancellor / chancelier par intérim
Signature	

Archives:

Prot. no. / N. prot.	085/2022
----------------------	----------

